
DAVID NOVOTNÝ PŘEDSTAVUJE…

Vladimír Hron
Vladimír Hron se narodil 25. června 1966

v Mostě. Po maturitě podal přihlášku na Divadel-
ní akademii múzických umění.Talentové zkoušky 
sice udělal, ale na školu se z nepochopitelných 
důvodů nedostal. Protože nechtěl za žádnou 
cenu na vojnu, zvolil alternativu B, což byla jiná 
vysoká škola. Od roku 1989 působil jako loutko-
herec Divadla rozmanitostí v Mostě. V roce 1993 
získal místo moderátora v rádiu Most, v roce 
1997 se stal programovým ředitelem rádia Aga-
ra Chomutov. Od roku 1998 je „entertainerem na 
volné noze“. S vlastním zábavným pořadem za-
čal jezdit po celé České republice. 

S vystupováním v Praze Vláďovi velmi pomá-
hal Stanislav Procházka ml. V prosinci 2002 uvá-
děl společně s Jiřinou Bohdalovou Silvestrovský 
pořad ČT. V únoru 2004 poprvé zvítězil v televiz-
ní anketě TýTý jako moderátor zábavných pořa-
dů. V lednu 2005 byl odvysílán poslední díl pořa-
du „Jsou hvězdy, které nehasnou“ a v únoru měl 
již premiéru pořad nový - „Hvězdy letí do století“. 

V květnu téhož roku vyšlo Vláďovi první sólo-
vé album s názvem „Zpívám“. V prosinci 2005 byl 
pořad „Hvězdy letí do století“ nahrazen zcela no-
vou show „Abeceda hvězd“, jejíž poslední díl byl 
natočen v březnu 2007. V tomtéž měsíci se Vláďa 
opět stal vítězem ankety TýTý, v kategorii „Osob-
nost televizních zábavných pořadů“.

Vladimír Hron má dvě děti (syn Vladimír a dce-
ra Renata). Rodina žije v Mostě, Vláďa neustále 
pendluje mezi Prahou a svým rodným městem.

Vláďo, jsi herec, zpěvák, moderátor, bavič, 
imitátor, za co se považuješ nejvíce ? 

Já vždy říkám, že jsem entertainer, to je tako-
vá profese, která zastřešuje všechny ty poddisci-
plíny jako je moderátorství, zpěv, hraní v divadle, 
šoumenství. Jsou to takoví lidé, kteří dovedou za-
hrát v divadle, ve filmu a dovedou tančit, zpívat.

Vím, že jezdíš s pořadem „Hvězdy, které ne-
hasnou“ po republice, o čem ten pořad je? 

Je to takový pořad, kde povídám o muzice, 
komunikuji s diváky, zazpívám. Jsem na pódiu 
sám, zvu si virtuální hosty na pódium. Mám ně-
kdy i živé hosty, děláme i různé scénky, mám pra-
videlné měsíční pořady v divadle Semafor, kde 
mám i hosty, kteří mi pomáhají nést tíhu toho pro-
gramu. A těch výjezdů mám opravdu stovky. Ně-
kdy mám i dvě vystoupení denně. Těch dvěstě 
představení mi dá opravdu zabrat. 

Není Ti líto, že už nejsi v televizi ? 
Je mi to líto, ale opravdu jsem nyní zane-

prázdněn díky již zmíněnému pořadu.
A nechci to zakřiknout, ale asi se objevím
v jednom televizním seriálu.

Šel bys do muzikálu ?
Asi bych šel do muzikálu, kdyby role byla za-

jímavá a toužil bych po ní, musel bych ale vě-
dět, že tu roli časově zvládnu. Se svým pořa-
dem mám nabídky z Německa, Slovenska, což 
je opravdu časově náročné. Jsou velmi zajíma-
vá místa, kam se člověk podívá s muzikou, jako 
třeba Egypt či Dubaj. Divadlo mi velmi chybí jako 
každému komediantovi.

Díval jsi se na některou řadu Superstar, komu 
jsi fandil? 

Upřímně, nesledoval jsem pečlivě, ale první 
řadu jsem viděl osm či šest finalistů, které  jsem 
sledoval s rodinou. Po právu vyhrála Aneta Lan-
gerová, a poté jsem to již časově moc nestíhal. 
Měl jsem toho opravdu hodně.

Jak to zvládáš, rodinu v Mostě a Ty jsi v cent-
ru dění v Praze? 

Rodina nyní nefunguje tak jak má, protože 
jsem v rozvodovém řízení, ale jezdím do Mostu. 
S dětmi jsem pořád v kontaktu. Máme opravdu 
super vztah.

Čím jsi chtěl být jako malý? 
Když jsem byl malý a napsal svoji první sloho-

vou práci „Čím budu“, tak jsem napsal, že budu 
herec zpěvák či pilot. Maminka musela kvůli tomu 
do školy za paní učitelkou. Maminka mě u paní 
ředitelky obhajovala.

Byl jsi dobrý žák? Jak vzpomínáš na mládí
a na školu? 

Já jsem byl velký raubíř, miloval jsem humor, 
který brali i kantoři, chtěl jsem pobavit kantora
i třídu. Chtěl jsem, aby mě nebrali za symbol tříd-
ního šaška za každu cenu. Potkávám kantory a 
prý na mě stále vzpomínají. Pětku jsem nikdy na 
vysvědčení neměl, čtyřka se už objevila. Kanto-
ři  mi říkali, že jsem líný, ale ne hloupý. Měl jsem 
rád tělocvik, dějepis, český jazyk a hlavně zpěv. 

Kdy jsi začal imitovat? Jak Tě to napadlo?
Začal jsem už na základní škole, komentoval 

jsem fotbal, spíše jsem to bral jako legraci a zpí-
val jsem jako Drupi či Karel Gott. Byla to pro mě 
pocta originálu. 

Zlobil se někdo, že ho imituješ? 
Ne, nevím o tom, rozhodně ne. Spíše jsem se 

setkával s lidmi, které jsem imitoval, jejich hlasy 

či  jejich zpěv a brali to s nadhledem.

Jaké je Tvé životní krédo? 
Asi není čas na hrdinství. To je mé největší 

krédo. Už se mi stalo tolikrát, že jsem chtěl se 
vším praštit, ale zopakoval jsem si toto přísloví 
a dostal jsem zase energii bojovat. Člověk pořád 
hledá své sny, plány. 

Co Tě čeká?  Co bys ve své kariéře ještě udě-
lal či dodělal? 

Určitě bych ve všech oblastech, ve kterých 
jsem působil, chtěl dát najevo, že jem plodný
i jako zpěvák a autor. Dokončuji již své další album. 
Moc bych si přál, aby se mi dařilo na půdě herec-
tví, ale je to velmi složité, když si vás lidé zaška-
tulkují jako šoumena, tak je to velmi těžké prorazit 
jako herec. A od narození jsem i muzikant, mám 
kapelu Hron band, jsou to vynikající muzikanti.

Koho obdivuješ z politiků, herců, zpěváků? 
Z politiků Tomáše Garryka Masaryka. Z herců 

obdivuji Jean Paula Belmonda, je to můj velký vzor. 
A ze zpěváků Freddy Mercurry či Frank Sinat-

ra. Oba dva jsou z jiného žánru, ale byli velcí pro-
fesionálové a líbí se mi na nich, jak vážně bra-
li své umění.

Jak bojuje Vladimír Hron proti chřipce? 
Já nemohu být nemocný, proti všem choro-

bám bojuji prací, všichni mi říkají, že si zahrávám 
se zdravím. Tolik chorob ke mně nepřichází, sna-
žím se zdravě jíst a cvičit.

V tom případě určitě oceníš výrobek Energe-
tix – brusinkový sirup na posílení imunity? 

Určitě ho vyzkouším, poctivě si o něm přečtu 
informace a pokud to bude dobré, tak doporučím 
i ostatním. Rád poznávám nové věci a jsem pro 
alternativní léčbu.

Ať se daří, hodně úsměvu a dostatek fanynek.
David Novotný
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